
ВІТАЄМО
З ЗАХИСТОМ!
Помічника ректора 
МАКСИМЕНЮК 

Марину Юріївну 
з успішним захистом 

кандидатської дисертації.
Науковий керівник – 

д.філос.наук професор В.Г. 
Воронкова

Бажаємо 
подальших

творчих успіхів!

Ректорат
Колектив академії

ВІТАЄМО
З ЗАХИСТОМ!

Ст. викладача кафедри ЕП 
ДРОБИШЕВУ 

Олену Олегівну 
з успішним захистом 

кандидатської дисертації.
Науковий керівник – д.е.н. 
професор О.В. Коваленко.

Бажаємо 
подальших творчих 

успіхів!

Ректорат
Колектив академії

2 лютого відбувся випуск 12 магістрів денної 
форми навчання та 20 магістрів заочної форми 
навчання спеціальності «Менеджмент організацій та 

адміністрування» (за видами економічної діяльності).
Кваліфікаційні магістерські роботи свідчать про 

високий рівень теоретичної та практичної підготовки 
випускників кафедри, про те, що під час навчання 
випускниками набуті компетенції, які відповідають 
європейським стандартам вищої освіти.

По денному відділенню магістри отримали 7 дипломів 
з відзнакою. Захисти 10 магістерських робіт оцінені на 
«відмінно»! Автори двох робіт удостоєні оцінки «добре». 
Такий рівень цілком закономірний: наприклад, на 
денному відділенні такі випускники, як Коваленко О.В., 
Гаргесян К.Е. мають більше 10 наукових публікацій та 
участь у конференціях.

Серед магістерських робіт заочного відділення оцінку 
«відмінно» отримали 9 магістрів, на «добре» впоралися 8 
випускників... 

Всі магістерські роботи виконані за реальними 

Кафедра менеджменту організації 
та управління проектами

ВИПУСК МАГІСТРІВ 
денного та заочного відділення спеціальності 

«МЕНЕДЖМЕНТ ОРГАНІЗАЦІЙ ТА 
АДМІНІСТРУВАННЯ»

завданнями і мають по 2-3 
наукових публікації. В аспі-
рантуру рекомендовано 10 
осіб.

 Серед випускників 
є іноземні громадяни, 
зокрема Дунрар Рукіа 
з Мароко, яка показала 

високий рівень знань та практичного впроваджен-ня 
набутих компетенцій для підприємницької діяльності 
у Мароко. Випускники отримали навички наукової 
роботи, здатність критично й креативно мислити та 
упроваджувати здобуті знання та навички у практичній 
діяльності. Запрошуємо абітурієнтів на навчання до 
ЗДІА на спеціальність «Менеджмент організацій та 
адміністрування (за видами економічної діяльності) та 



ЗДІА офіційно

Металургійний комбінат «Запоріжсталь», слідуючи принципам 
соціальної відповідальності Групи Метінвест, виділив фінансування 
на заснування 20-ти іменних стипендій кращим студентам навчальних 
закладів Запоріжжя – Запорізької державної інженерної академії, а 
також ЗНУ та ЗНТУ.  Трохи раніше були засновані й 10 стипендій для 
студентів металургійного коледжу ЗДІА.

У вівторок генеральний директор ВАТ «Запоріжсталі» Ростислав 
Шурма урочисто вручив сертифікати керівникам вишів на зустрічі зі 

студентами та ректорами, яка пройшла в Палаці культури металургів.
– «Запоріжсталі» потрібні професійні амбітні фахівці, готові 

розвиватися й прогресувати самі, вкладати свій інтелект і працю в 
розвиток України, Запорізького краю та нашого комбінату. 

Ми на системній основі співпрацюємо з запорізькими навчальними 
закладами, тільки в 2014 році на наш комбінат прийнято 266 студентів-
випускників для роботи з основних металургійних професій “, – 
зазначив Ростислав Ігорович.

20 іменних стипендій студентам засновані з метою мотивації молоді 
для отримання якісної вищої освіти. Стипендії будуть призначені 
студентам різних спеціальностей трьох вишів і металургійного коледжу 
ЗДІА за умови навчання з високим середнім балом (понад 4,7) і активної 
участі в науковому та громадському житті ВНЗ. Розмір стипендії для 
учнів коледжу становить 500 грн. і 700 грн. для студентів вишів. 

Іменні стипендії затверджуються за результатами кожної сесії 
наказом, на підставі протоколу засідання стипендіальной комісії, до 
якої входить представник МК «Запоріжсталь».

Під час зустрічі запорізькі ректори щиро дякували комбінат за 
співпрацю: ...коли в нашому місті працюють такі підприємства, як МК 
«Запоріжсталь» – це потреба в нових кадрах, в їх омолодження, це 
впевненість у майбутньому країни, в її завтрашньому дні...

***
Після закінчення урочистості відбулося неформальне спілкування 

генерального директора комбінату зі студентами вишів міста. Ростислав 
Ігорович запропонував студентам задавати свої запитання і відповідав 
на них... 

- Можу сказати, як людина, яка безпосередньо бере участь в 
економічному процесі, ситуація в країні погіршується, – з відповіді 
на це питання розпочав Ростислав Шурма. – За рівнем економічного 
розвитку, готовності західних інвесторів вкладати в економіку України, 
ми опинилися в 90-х роках минулого століття. Поки не зупиниться 
війна, в Україну не прийде ні копійки, не буде ніяких інвестицій... 
Що нас може врятувати? Тільки якщо закінчиться війна – ми разом 
почнемо реанімувати економіку України. Чи вірю я, що щось зміниться 
в нашій країні в кращу сторону? Я переконаний – в України є світле 
майбутнє, ми обов’язково разом переживемо цей страшний 
час, адже як кажуть – за темрявою завжди настає світанок.

Студентів цікавила екологічна модернізація комбінату «Запоріж-
сталь», адже багато підприємств України або зупинилися, або 
взагалі зупинили всі інвестиції, щоб вижити в період кризи.

СПІВРОБІТНИЦТВО «ЗАПОРІЖСТАЛЬ» - ЗДІА – В ДІЇ! 

КРАЩІ ФАХІВЦІ – КРАЩОМУ ПІДПРИЄМСТВУ!
– У 2014 році комбінат 

«Запоріжсталь» один інвестував 
більше, ніж будь-яка область 
України. Це цифра Державної 
архітектурно-будівельної комісії. 
Ми реалізували два найбільших 
інвестиційних проекти в країні 
– це сучасна доменна піч №4 з 
системою аспірації вартістю 600 
млн. грн. і нова лінія соляно-
кислотного травлення в цеху 
холодної прокатки вартістю 700 
млн. грн., побудували газоочистку 
на агломашин №2, зараз там 
йдуть пусконалагоджувальні 
ро-боти. І як би складно зараз не 
було, ми продовжуємо інвестиції в 
модернізацію.

Поцікавилися студенти і  
реалізацією проекту модернізації 
«Запоріжсталі» – будівництвом 
киснево-конвертерного цеху.

– Зазначимо, що це - нове, 
екологічно безпечне та ефективне 
виробництво, інвестиції в проект 
понад 1,5 млрд. доларів, нові 
робочі місця, сучасна виробнича 
інфраструктура, оточена санітарно-
захисною зоною із зеленими 
насадженнями, яка з’явиться 
на місці шлакових відвалів з 
кримінальною репутацією.

Цех увійде в трійку найбільших 
проектів в історії незалежної 
України, – розповів Ростислав 
Шурма. – Щоб зрозуміти масштаб 
об’єкта, скажу, що його площа – як 
сто футбольних полів. За обсягами 
будівництва об’єкт рази в 3 або 4 
більше, ніж багатостраждальний 
запорізький міст, а за реальною 
вартістю приблизно такий же, 
якщо брати справедливу вартість 
моста.

Цех буде перебувати на відвалах 
у балці Маркусовой. Треба 
ви-везти більше 2 мільйонів кубів 
матеріалів і з початку січня ми 
почали їх вивозити. Ліквідували 
кримінальні угруповання, які 
історично завжди там були. 
Подальша доля будівництва 
ККЦ залежить від економічної 
і політичної кризи, від того, яка 
буде подальша динаміка розвитку 
інвестиційного клімату країни...

Зі статті Св. Олійник на http://iz.com.
ua/zaporoje/62403-hochesh-rabotat-
na-zaporozhstali-boris-za-stipendiyu-

kombinata.html.


